

# Karry Berreby

Jewels - Fine art



Boucles d'oreilles  
Luigi Scialanga  
Ambre, Emeraudes et Saphirs

Earrings  
Luigi Scialanga  
Amber, Emerald and Saphires

Céateur des bijoux de la Maison Giambattista Valli, l'architecte contemporain Luigi Scialanga imagine des parures traversées d'onirisme et de fantastique, de légèreté et d'opulence, paradoxes fusionnels qui font de son travail, un subtil et savant précis de sophistication organique. Invitation au rêve ces boucles d'oreilles suspendent le temps, ni classiques, ni modernes, ni persanes, ni parisiennes mais d'un luxe éternel et d'une féminité de légende, on pense à Thalita Guetty, au mystère d'un orient dont l'ambre diffuse les charmes au fil d'émeraudes et de saphirs sauvages. Un souffle de bijou d'une élégance folle dont les détails délicats d'orfèvre, le ciselé des sertis et l'appariage invente un artisanat bohème d'une élégance choisie.

Jewellery designer for Giambattista Valli's couture house, the contemporary architect Luigi Scialanga imagines fantasy jewels whose feat is to suggest opulence through extraordinary delicacy. His work is a studied and subtle concentration of organic sophistication. These earrings are the stuff of dreams. Neither classic nor modern, neither Persian nor Parisian, they suspend time in favour of eternal luxury and an enduringly feminine quality. Thoughts turn to Talitha Getty and the mysteries of the Orient whose amber suffuses emeralds and sapphires with its charm. As light as the breeze, these fabulously elegant earrings are lifted by delicate touches in the lightly chiselled settings and the delightful symmetry of the stones. A raw, bohemian jewel that chooses elegance over extravagance.